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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 
Dato:  31. jan. 2022 Tidspunkt:  17.00 – 19.30 

 
Sted:  Virtuelt 

Møde indkaldt 
af: 

SB 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Afbud:  

Arrangør  

Referent: NM 

Tidtager:  

Deltagere: Formand, Tina Quaade Skotte, Claus Holm, Dorthe Rousing, Malene Klarskov 
Dilling, Henrik Olsen, Ann-Marie Lykkebo Schultz Bengtsen, Ken Alstrup og Allan 
Vester Henriksen. 

Elevrep.: Benjamin 7.kl (formand), Ida 6. klasse (næstformand) 
Medarbejderrepræsentanter: Søren R. Johansen (SJ) og Line K. Smith (LA)  
Ledelse: Skoleleder Signe Broe (SB), Viceskoleleder: Nete Maegaard (NM) og 
SFOleder Jimmy Holm Divas (deltager ikke) 
 

 

 

1. Emne:  Coronanyt (10 min) 

Drøftelse og 
input 

Corona – når vi bliver ramt, er det i bølger. Der har været en uge, hvor 3 klasser 
næsten var helt tomme, og så kommer der en periode igen, hvor der næsten ikke 
er noget.  
Vi vikardækker og prioritere 9. klasserne, da de skal til eksamen til sommer.  
Vi åbner morgenmadscafé mandag i næste uge.  
Det anbefales, at vi stadig holder virtuelle møder i hvert fald indtil vinterferien 
Resten af februar tester Falck 2 gange om ugen og vi uddeler 2 selvtest om ugen.  
Opfordring til fortsat at være åbne og skrive ud om vores løsninger.  
Der er ikke særlige retningslinjer fra 1. februar. Vi skal bruge vores sunde fornuft. 
 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

SB skriver ud på aula igen, at man må komme i skole, 
selvom man er nær kontakt.  

SB  

   

   

 

2. Emne:  Folder skolebestyrelsen (10 min) – bilag (medbringes til mødet) 

Præsentation Endelig folder præsenteres for bestyrelsen. 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Tina har fjernet billeder, da hun ikke har modtaget 
nogen.  

  

Hun har også fjernet oplysninger om, i hvilke klasser 
skolebestyrelsesmedlemmernes børn går.   

  

   

 

3. Emne:  Endelig sundhedspolitik (15 min) - bilag 

Beslutning: Den endelige politik fremlægges efter sammenskrivning. Indskolingen har sine 
bekymringer vedr. sodavand: LA fremlægger bekymringerne. 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Vi er med i ”røgfri arbejdstid”. Det er besluttet i 
Kalundborg kommune, at man ikke må ryge i 
arbejdstiden. Dette gælder også elever.  

  

SB sender dét fra Kalundborg kommune til Henrik.   
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Vi diskuterede sukkerpolitik – og især sodavand.  
Vi vil gerne have, at der skelnes mellem skoletid og 
fritid – og hverdag og fest.  

Benjamin tager emnet op på elevrådsmøde Benjamin  

 
 

  

4. Emne:  Tilbagemelding fra mødet med borgmesteren og den nye formand for børn 
og unge (20 min) 

Tilbagemelding Tina orienterer fra mødet. Giver dette anledning til nogle handlinger? 

Konklusion Tina mødtes med borgmesteren. De talte om strategien for folkeskolen, med 
udgangspunkt i, at Firhøjskolen ligger på kanten af Kalundborg kommune.  
Tina roste ”LIFE” fra Novo – og efterspurgte mere af dette. De drøftede også 
institutionsbuskort, svømning, gratis pc til 5. klasserne samt yderligere samarbejde 
med børnehaven.   

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

SB kontakter lederen af børnehaven SB  

   

   

 

 

 

5. Emne:  Dialogmøder med børn – og familieudvalget (15 min) 

Drøftelse og 
beslutning 

I 2022 er der dialogmøder d. 6/4 og 4/10. Senest d. 9/2 skal bestyrelsen sende 
temaer ind, som de gerne vil drøfte med udvalget. Hvilke temaer vil vi drøfte 
med dem? Måske er der nogle temaer fra punkt 4? Hvem kan deltage i disse 
møder? 

Konklusion(er): Børn- og familie-udvalget vil gerne i dialog med bestyrelserne.  
Emner som bestyrelsen på Firhøjskolen ønsker at drøfte: PCér, buskort, 
styrkelse af vores folkeskole. 
Bestyrelsen må gerne sætte d. 6/4 af, så vi kan møde så talstærkt op, som 
muligt.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Tina sender punkter til SB Tina  

Tina og Henrik vil gerne deltage – vi vil gerne have flere 
med.  

  

   

 

6. Emne:  Regnskab 2021 – bilag (30 min) 

Gennemgang Signe gennemgår regnskabet fra 2021. Giver dette anledning til nogle handlinger? 

Konklusion Korrigeret budget – hænger sammen med tildeling til skolen.  
Vi fik overført et underskud på omkring 100.000 fra 2019, og vi lander på et 
overskud på 150.000 kr. 
Vi skal være opmærksom på vores vikarpulje. Vi har budgetteret for lidt, dels pga 
corona, dels pga langtidssygefravær.  
Det var glædeligt, at vi landede med et overskud.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Forslag til drøftelse næste gang:    

SB beder bestyrelsen om at være med til at budgettere 
med flere penge til vikarer. 
SB vil også gerne prioritere møbler og indretning til 
indskolingen først. Gode møbler, som kunne understøtte 
forskellige former for undervisning.  
Tina foreslår at gøre noget ved vores aula samt synlige 
”læringsting” på væggene.  
Claus foreslår at gøre noget ved toiletterne. 
Der kommer en ”få det nu fixet-pulje” til forbedringer 
indenfor. SB foreslår, at vi søger midler til forbedring af 
toiletter af denne pulje.   
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7. Emne:  Budget 2022 – bilag (20 min) 

Drøftelse og 
beslutning 

SB gennemgår budgettet for 2022. Er der noget, der skal prioriteres? 
Bestyrelsen skal godkende budgettet. 
Dette punkt udsættes til næste møde.  
  

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

8. Emne:  Status ny AKT indsats – bilag (20 min) 

Beslutning: Signe fremlægger status på den nye AKT indsats. Der er bevilliget 48.000,- fra 
udviklingspuljen til uddannelse og opstartsudgifter. Input til folderen ønskes fra 
bestyrelsen? 

Konklusion Folderen må gerne ”emme lidt af Firhøjskolen”. Når man kommer på ”trin 1” kunne 
man fokusere på forbedringen ”du har rykket dig” eller ”du har fundet sporet”. 
Kunne man gøre folderen mere overskuelig? 
Kommunens journalistelev har skrevet en artikel, denne sender SB til bestyrelsen.  
Vi skal kommunikere ud i klasserne, når vi har en elev i ”huset”. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

    

 

9. Emne:  Gensidig orientering (10 min) 

Til orientering Der kan ikke træffes beslutninger 

Orienteringspunkter: - Signe: Ansættelse af ny pædagog, Tour de France 2/7, 20/1 Ansøgning 
to-lærer til kommende 1. kl. og 2. kl. 

 

 Forslag – kunne man lave noget Tour de France på skolen? 

 

10. Emne:  Punkter til næste møde: 

Punkter: - Status handleplan 
- Status fonde og fælles forældrerådsmøde 

- UPU ungeprofilundersøgelse 

- Opfølgning vedr. omdømme 

- Timefordelingsplan 

- Vi skal lave en indkaldelse til valgmøde i uge 13 (inden da skal skolen lave 
valgliste) 

- Tour de France-happening 
- Sundhedspolitikken 
- Budgettet – samt forslag til indkøb 

 
 

 

 


